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Abstract (en)
A builder salt combination for use in washing agents, which improves the secondary detergent power, comprises (A) 40 to 80 parts by weight of
a mixture of sodium silicate having the composition Na2O:SiO2=1:0.9 to 1:1.6 and washing soda, the weight ratio of sodium silicate to washing
soda being 4:1 to 1:2, (B) 0.2 to 1.5 parts by weight of sodium tripolyphosphate, and (C) 2 to 5 parts by weight of a (co)polymer of 100 to 50 wt.% of
acrylic acid or methacrylic acid and 0 to 50 wt.% of maleic acid with a molecular weight of 5000 to 150000 in the form of the sodium salt.

Abstract (de)
Eine in Waschmitteln einzusetzende, das Sekundärwaschvermögen verbessernde Buildersalzkombination besteht aus (A) 40 bis 80 Gewichtsteilen
einer Mischung von Natriumsilikat der Zusammensetzung Na2O : SiO2 = 1 : 0,9 bis 1 : 1,6 und Soda mit einem Gewichtsverhältnis von
Natriumsilikat zu Soda von 4 : 1 bis 1 : 2, (B) 0,2 bis 1,5 Gewichtsteilen Natriumtripolyphosphat und (C) 2 bis 5 Gewichtsteilen eines (Co-)Polymers
aus 100 bis 50 Gew.-% Acrylsäure bzw. Methacrylsäure und 0 bis 50 Gew.-% Maleinsäure mit einem Molekulargewicht von 5 000 bis 150 000 in
Form des Natriumsalzes.
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